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Z á p i s n i c a 

 

z 16. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 10. decembra 2021 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 16. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 5 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 
 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie – overovateľov zápisnice 

3) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4) Vypočutie prítomných občanov obce 

5) VZN č.1/2021 - ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 

školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

6) VZN č.2/2021 - o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole, ktorej zriaďovateľom je obec Veľký Lipník 

7) VZN č.3/2021 - o určení spádovej materskej školy 

8) Zápis do obecnej kroniky za rok 2020 

9) Prevod majetku obce  

10) Žiadosti o prenájom nebytových priestorov 

11) Žiadosti o poskytnutie dotácie (Charita SSV, Charita Prešov..,) 

12) Plán kontrolnej činnosti HK na I. polrok 2022 

13) Rozpočet obce – a) plnenie rozpočtu obce 

                            b) rozpočtové opatrenia 

   c) stanovisko HK k rozpočtu obce na rok 2022 

   d) rozpočet obce na rok 2022  

14) Plán zasadnutí OZ v roku 2022 

15) Informácie starostu obce  

16) Interpelácie poslancov 

17) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  
   /Uznesenie č. 1/5/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: PaedDr. Katarína Špesová 

  Ing. Marián Jarembinský 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/5/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Jaroslav Hrebík, Peter Labant 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/5/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 3/ Na predchádzajúcom 15. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 25. júna 

2021 boli prijaté uznesenia č. 1/4/2021 – 16/4/2021, ktoré boli starostom podpísané 

a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť o platnom 

a nesplnenom uznesení OZ.  

  /Uznesenie č. 4/5/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 4/ O vypočutie nikto nepožiadal. 

 

K bodu 5/ VZN ste obdŕžali ako pracovný materiál, taktiež bol vyvesený na našej úradnej 

tabuli obce aj na internetovej stránke obce dňa 22.11.2021. Do dnešného dňa neboli 

k predmetnému VZN dané žiadne pripomienky ani pozmeňovacie návrhy a dnes by sme ho 

mali schvaľovať.  

Okrem zmeny výšky stravného sa v tomto VZN doplnil nový bod, kde v prípade pandemickej 

situácie, ak osobitný predpis ustanoví povinnosť vydávať jedlo do vlastného nosiča - 

jednorazových obalov, sa celková cena jedla zvyšuje o obstarávacie náklady na jednorazový 

obal.  

 /Uznesenie č. 5/5/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/   Tak ako predchádzajúce VZN, tak aj toto VZN by sme mali dnes schvaľovať, 

nakoľko sme to mali ako súčasť článku 5. pri VZN č. 2/2019. Avšak podľa zákona je 

potrebné, aby sme to mali schválené ako samostatné VZN, preto predkladám aj tento návrh, 

uviedol starosta. 

   /Uznesenie č. 6/5/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Vzhľadom na nový zákon ohľadom povinného pred primárneho vzdelávania detí 

v materskej škole by sme mali prijať aj toto VZN o určení spádovej MŠ. Všetky podmienky 

zverejnenia boli splnené. 

   /Uznesenie č. 7/5/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Zápis do obecnej kroniky za rok 2020 bol vyvesený na úradnej tabuli obce aj na 

webovej stránke obce v časti úradná tabuľa - pripomienkovanie od 25. júna 2021                   

do 10. decembra 2021 a dodnes sa dá nájsť na úradnej tabuli obce v časti archívne záznamy. 

K zverejnenému návrhu neboli podané žiadne pripomienky a tak navrhujem schváliť tento 

text, aby bol následne zrealizovaný zápis do obecnej kroniky. 

 

 /Uznesenie č. 8/5/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 9/ Na minulom zastupiteľstve konanom dňa 8.10.2021 sme schvaľovali zámer 

odpredaja pozemku pre Martinu Imrichovú a Michala Machalu. Zámer predaja týchto parciel, 

ktoré sú vo vlastníctve obce podľa § 9 a) ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku 

obcí bol zverejnený na úradnej tabuli obce a do dnešného dňa neboli k daným zámerom 

podané žiadne námietky ani pripomienky. Odporúčam schváliť odpredaj týchto častí parciel 

za cenu 3,32 €/m². 

 /Uznesenie č. 9/5/2021; Uznesenie č. 10/5/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 10/   Na obecný úrad boli doručené 2 žiadosti ohľadom prenájmu nebytových 

priestorov. 

 Dňa 25.11.2021 podala na obecný úrad žiadosť Helena Čarnotová o  prenájom 

nebytových priestorov v budove zdravotného strediska po bývalom kaderníctve Vanes za 

účelom skladovania smútočných potrieb. 

 V budove zdravotného strediska máme prenajaté resp. uzatvorené 2 zmluvy a to Pavličko 

a Matyáš. Pri týchto zmluvách je cena fixná, pričom sa nerobí vyúčtovanie elektriky, vody ani 

kúrenia, nakoľko priestory sa môžu využívať iba na skladovanie.  

Podobne by som navrhoval spraviť aj túto zmluvu, respektíve na základe tohto určil cenu za 

m². Taktiež som upozornil budúcu novú nájomníčku, že v prípade záujmu o iný viacúčelový 

prenájom bude obec prihliadať nato a môže byť takýto skladový nájom ukončený.  

 

 /Uznesenie č. 11/5/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 Druhá žiadosť je od pána poslanca Bočkaja resp. firmy Bojastav o prenájom nebytových 

priestorov za účelom skladových priestorov, ktoré sa nachádzajú vo dvore obecného úradu 

medzi garážou a poľovníckou miestnosťou. Jedná sa o priestory, ktoré majú veľkosť 13 m². 

 Keďže teraz sme schvaľovali prenájom skladových priestorov za cca 9 €/m²/rok je nutné 

podotknúť, že budova v ktorej sa tieto priestory nachádzajú je oproti týmto priestorom 

zateplená, vybavená svetlom, prípojkou elektriny, vodou, čo v prípade týchto priestorov nie 

je. Do budúcna sa predpokladá zavedenie elektriny za účelom svietenia a minimálneho 

využitia elektrickej zásuvky. 

 /Uznesenie č. 12/5/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/ Na obecný úrad boli doručené 3 žiadosti o poskytnutie dotácie. 

 

a) Dňa 18. 11. 2021 bola obci doručená žiadosť od Spišskej katolíckej charity, ADS 

Charitas, Spišská Stará Ves, ktorá žiada o poskytnutie dotácie na rok 2021 v sume 300 €. 

Dotáciu chcú použiť výhradne na sociálnu výpomoc, resp. nákup zdravotníckych 

pomôcok pre skvalitnenie života klientov. 

Po krátkej debate a zhode medzi poslancami, že ide hlavne o pomoc naším občanom bola 

žiadaná dotácia schválená.  

 

 /Uznesenie č. 13/5/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Dňa 22. 11. 2021 prišla žiadosť od Gréckokatolíckej charity Prešov o poskytnutie dotácie 

v sume 500 €. Dotáciu chcú použiť na prevádzkové náklady zariadenia sociálnych služieb 

Domu sv. Anny v Starej Ľubovni, ktorý navštevuje prijímateľka sociálnych služieb 

z našej obce. Prijímateľke sa poskytuje starostlivosť, do ktorej je zakomponovaných 

viacero druhov činností ako sú prepráva klientov, sociálna rehabilitácia, záujmová 

činnosť, stravovanie, rozvoj pracovných zručností a iné, ktoré pozitívne vplývajú na 

fyzickú a psychickú pohodu prijímateľa.   

Bola schválená dotácia vo výške 300 €. 

 /Uznesenie č. 14/5/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 

 



4 

c) Ďalšiu žiadosť sme obdŕžali dňa 8. 12. 2021 od Ľubovnianskeho okresného športového 

združenia so sídlom v Starej Ľubovni, ktoré zabezpečuje prípravu zameranú na rozvoj 

športovej zdatnosti detí z našej obce. Požadujú 500 €, no po krátkej diskusii bola 

schválená dotácia vo výške 300 €. 

 /Uznesenie č. 15/5/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 12/ Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce ste obdŕžali v materiáloch a 

bol vyvesený na našej webovej stránke obce od 30.11.2021 v časti úradná tabuľa - oznámenie. 

Poprosím hlavného kontrolóra obce, aby Vás s týmto plánom oboznámil. Zároveň 

pripomínam, ak máte záujem, tak na ktoromkoľvek zastupiteľstve môžete hlasovaním tento 

plán kontrol rozšíriť o ďalšie kontroly, vyzval starosta poslancov. 

 /Uznesenie č. 16/5/2021/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 13/  

a) Materiál vypracovala účtovníčka obce p. M. Fillerová a zaslaný Vám bol ako pracovný 

materiál k zastupiteľstvu. Poprosím hlavného kontrolóra, aby Vám predniesol čerpanie 

rozpočtu poprípade, ak sa chce niekto konkrétne opýtať, otváram diskusiu. Podotýkam, 

že túto informáciu beriete na vedomie. 

                                                                          /Uznesenie č. 17/5/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Máme 5 rozpočtových opatrení a to 7,8,9 a dve účelovo určené prostriedky, ktoré beriete 

na vedomie. 

Prvé účelovo určené prostriedky, doklad č. 10 sa týka ZŠ s MŠ na prenesené kompetencie  

normatívne a nenormatívne. Druhé, doklad č. 13 sa týka dotácii zo štátneho rozpočtu 

(matrika, sčítanie obyvateľov, dotácie na stravu ...)  

Rozpočtové opatrenie č. 7 sa týka prevažne účtovníctva, kde sa upravujú a presúvajú 

finančné prostriedky v rámci schváleného rozpočtu na prečerpané a naopak nedočerpané 

položky. V rozpočtovom opatrení č. 8 ide hlavne o  kapitálové výdavky a v rozpočtovom 

opatrení č. 9 o účtovné veci v rámci úveru a čerpania. 

                                                                       /Uznesenie č. 18/5/2021; Uznesenie č. 19/5/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

c) Poprosím hlavného kontrolóra obce, aby predniesol svoje stanovisko k rozpočtu obce na 

rok 2022. Toto stanovisko beriete na vedomie. 

                                                                          /Uznesenie č. 20/5/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

d) Materiál k rozpočtu ste obdŕžali spolu s pozvánkou a taktiež bol vyvesený na našej 

úradnej tabuli obce a tiež na internetovej stránke obce 24.11.2021 t. j. 15 dni pred 

rokovaním a schvaľovaním obecným zastupiteľstvom.  

Tak ako každý rok je našou povinnosťou schváliť rozpočet s ktorým budeme pracovať v 

ďalšom roku. Aj v minulom roku sme v rozpočtovom opatrení schvaľovali rozpočet 

podľa východiskových štatistických údajov a podiele obci na výnose DPFO, avšak 

koronakríza vo veľkej miere zasiahla rozpočty obci. Ďalší rok nevyzerá o nič 

priaznivejšie, nakoľko nás čaká rapídne zvýšenie cien energii a avizuje sa aj rapídne 

zníženie podielových daní pre mestá a obce. 

                                                                          /Uznesenie č. 21/5/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 14/ Obec by mala zverejniť na svojej internetovej stránke obce plán zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, ale môže sa stať, že niekedy bude potrebné doplniť zoznam 

o mimoriadne zastupiteľstvo alebo dátum naplánovaného termínu pozmeniť.  

 Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2022 je nasledovný:  

25. február, 29. apríl , 24. jún, 23. september, 9. december 

  Termíny budú neskôr upravené aj na našej internetovej stránke obce v časti samospráva – 

zastupiteľstvo. Termíny sú stanovené na piatky. 

                                                                          /Uznesenie č. 22/5/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 15/ V tomto bode starosta informoval: 

 posypovač na zimnú údržbu ciest 

 plánovaná cyklotrasa, ktorá by šla aj cez našu obec 

 kúpa nového auta pre obec - stará Kia 

 chodník v Šoltysej 

 Smart lavičky s nabíjaním tzv. inteligentné lavičky 

 zásielkovňa pri OcÚ 

 rekonštrukcia obecných priestorov 

 projekt na zavlažovanie resp. osvetlenie futbalového ihriska 

 

                                                                       /Uznesenie č. 23/5/2021; Uznesenie č. 24/5/2021/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 16/ Možnosť interpelácie využil 

 poslanec Hrebík Jaroslav, ktorý navrhuje doplniť verejné osvetlenie na hlavnej ceste 

pri súp. čísle 22 

 poslanec Kuľanda Milan zase navrhuje: 

- urobiť nadpis na vynovenú budovu zdravotného strediska  

- na kompostovisko  dorobiť nové dvierka, aby ho bolo možne zamykať alebo nájsť   

   riešenie na nový zberný dvor, resp. pripraviť projekt 

- dorobiť oplotenie na školskom ihrisku, nakoľko je pri potoku dosť veľká priepasť 

- poriešiť s cirkvou kvalitnejšie vysielanie bohoslužieb 

 

K bodu 17/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 16. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 10. 12. 2021 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková    ........................................ 
 

Overovatelia zápisnice:   

 

Jaroslav Hrebík   ......................................... 

 

Peter Labant  ......................................... 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce
     


